

9/10D7N

APPLE®

AFRICA 非洲



ENCHANTING EGYPT

A TIMELESS JOURNEY

The 7 Ancient Wonders of the World
古代世界七大奇迹之一



2-Domestic Flights
saved 18 hrs coach ride

双程内陆航班
节省18小时颠簸旅途



4D3N 5 Star Nile Cruise Tour
4天3晚五星级尼罗河游轮之旅



Throughout 5 Star Hotel
全程5星级酒店

神秘古文明の埃及 迈向永恒之旅

开罗 | 阿斯旺 | 阿布辛贝勒 | 尼罗河 | 卢克索
CAIRO | ASWAN | ABU SIMBEL | NILE CRUISE | LUXOR



Giza Pyramids Complex

The Giza Pyramids, built to endure an eternity, have done just that. The monumental tombs are relics of Egypt's Old Kingdom era and were constructed some 4,500 years ago. Egypt's pharaohs expected to become gods in the afterlife. To prepare for the next world they erected temples to the gods and massive pyramid tombs for themselves—filled with all the things each ruler would need to guide and sustain himself in the next world. Each of the three massive pyramids is but one part of a larger complex, including a palace, temples, solar boat pits, and other features.

吉萨金字塔

吉萨金字塔是世界上最著名的古迹。自 4500 年前建成以来，关于它们的神话和传说层出不穷。古埃及人认为，死亡不是结束，而是以新的方式开始新的生活。金字塔被视为法老复活和永生的工具。法老们被制成木乃伊，埋葬在金字塔内，里面有许多珍宝，以确保法老在来世能过上好日子。建造金字塔也是为了防止强盗盗走法老陪葬的黄金和祭品。吉萨陵墓群建于埃及第四王朝，主要由三个金字塔组成还有几座较小的金字塔，其中包括宫殿、寺庙、太阳船坑和其他设施。

The best trip in life is when you find a long-lost feeling in a strange place.

📍 Valley of the Kings
📍 帝王谷陵墓

DAY 1 DEPART FROM KLIA

(For 10 Days 7 Nights itinerary, midnight flight departure)

DAY 2 ARRIVE CAIRO

📍 - / - / Hotel Dinner

(For 9 Days 7 Nights itinerary, morning flight departure).

Upon arrival, drive pass the 187 metre tall of **Cairo Tower** and transfer to check-in hotel for early rest.

DAY 3 CAIRO

📍 Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

📍 Giza Excursion

At the **Giza Pyramids Complex**, one of the **Seven Wonders of the Ancient World**, be awed by the mind-blowing visual of the great **Pyramids** with the imposing wonderfully sculptured **Sphinx**, at the foreground. Indeed a moment in time reflecting the greatness of the ancient Egypt civilization!

Experience a camel ride on the desert dunes and stop by the **Papyrus Institute & Perfume factory** to observe the making of souvenirs.

Lastly, see the **Step Pyramids of Djoser, Saqqara**. Its distinctive architectural style identifies it as being among the oldest stone building in Egypt.



📍 Abu Simbel Temple
📍 阿布辛贝神殿

DAY 4 CAIRO ✈️ ASWAN -287KM- ABU SIMBEL -287KM- ASWAN

📍 Hotel Breakfast / Cruise Lunch / Cruise Dinner

In the morning, transfer to airport for domestic flight to **Aswan City**.

📍 Abu Simbel Tour

Early in the morning, disembark from the ship and join the Abu Simbel tour by coach travelling with police convoys. Visit the two most magnificent temples in the world: **The Great Temple (Ramses II) and the small temple (Nefertari) of Abu Simbel**. These temples are unique both in style and in their setting on the banks of Lake Nasser. Their relocation is an achievement supported and managed by UNESCO.



📍 Nubian Village
📍 努比亚村落

📍 Karnak Temple
📍 卡纳克神庙





- DOMESTIC FLIGHT
国内航班
- INTERNATIONAL FLIGHT
国际航班
- COACH
长途汽车
- CRUISE
巡航



EGYPT 埃及

CAIRO 开罗
LUXOR 卢克索
ESNA 伊斯纳
EDFU 艾得夫
KOM OMBO 考姆翁布
ASWAN 阿斯旺
ABU SIMBEL 阿布辛贝勒

4D3N: 5* Nile Cruise Trip from Aswan to Luxor

Embark on a 5 Star Nile Cruise for a three nights stay.

📍 Felucca Sailing

In the evening, we will take you board on the most authentic way to cruise the Nile by Felucca Ride, a traditional sailboat used in Egypt since ancient times. Return to the ship for dinner and overnight.

DAY 5 ASWAN KOM OMBO EDFU

🍽️ Breakfast Box / Cruise Lunch / Cruise Dinner
Embark on a 5 Star Nile Cruise for a three nights stay.

📍 Aswan Tour

Start the tour visiting colourful **Nubian Village**, where you can wander around it's charming street and learn about the Nubian culture, traditions, food, clothes, and lifestyle.

📍 Kom Ombo Tour

Return the ship and continue enjoy our tranquil cruising along the River of Nile, longest river in Africa (6,670km) and second longest in the world. Sail to Kom Ombo, visit the **Kom Ombo Temple**, standing on the east bank of the Nile.

Tonight, **enjoy your dinner with theme party on board.**

DAY 6 EDFU ESNA LUXOR

🍽️ Cruise Breakfast / Cruise Lunch / Cruise Dinner

📍 Esna

Witness the mechanics of passing through the **Esna Lock**, an eye opening process to savour.

Tonight, stay onboard overnight.

📍 Luxor Temple Tour

In the evening, proceed to east bank of Luxor and **Temple of Luxor** which by Amenhotep III and Ramses II, it was the largest and most significant religious centre in ancient Egypt.



📍 Passing Esna Lock
📍 伊斯纳水闸



📍 Sunrise Hot Air/Balloon, Luxor (Optional Tour)
📍 乘坐热气球日出观费体验 (自费)

DAY 7 LUXOR

🍽️ Cruise Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Optional Tour

Hot Air Balloon ride (USD 135/ pax)

Take a hot air balloon to discover the magical beauties of Luxor ancient city from the air on early morning and get a view of the sunrise. *(It is subject to availability and appropriate weather conditions)*

Prices are provided by local suppliers and subject to change without prior notice. If your order can't be fulfilled, you may request for a full refund.

After breakfast, your wonder cruise journey comes to an end as you disembark in Luxor.

Note: Due to navigational circumstances, Nile Cruise Tour accommodation may extend into 5 Days 4 Nights. In the scenario, accommodation arrangement for Luxor Hotel will be replaced without any refund.

📍 Luxor City Tour

On the west bank, visit **Valley of the Kings** in Upper Egypt, resting place for many tombs of pharaohs from the New Kingdom, including **Tutankhamun & Ramesses the Great**. See the **Mortuary Temple of Queen Hatshepsut** with a large kneeling Hapshepsut.

Visit to an **Alabaster Factory** for a better understanding of the process of alabaster making.

DAY 8 LUXOR X CAIRO

🍽️ Hotel Breakfast / Asian Lunch / Western Dinner

After breakfast, visit to the awe-inspiring **Karnak Temple**, a city of temples built over 2,000 years and dedicated to the Theban triad of Amun, Mut, and Khonsu.

Later, transfer to airport for an 1.5 hours of domestic flight back to **Cairo**.

📍 Cairo City Tour I

Spend some time at **Khan El Khalili Bazaar**, one of the Middle East greatest bazaar and the heart of Islamic Cairo heritage.

DAY 9 CAIRO / DEPART FOR HOME

🍽️ Hotel Breakfast / Local Lunch / -

📍 Cairo City Tour II

NEW Visit the **Grand Egyptian Museum**, one of the largest museums in the world. The GEM is set to showcase 5,000 relics from Tutankhamun's collection as well — including 2,000 artifacts with 3,000 years of ancient Egyptian history that will be displayed for the first time. *(Subject to Official Opening Date, and will be replaced with entrance to National Museum of Egyptian Civilization with Mummies room without any prior notice.)*

After lunch, visit the **Hanging Church**, also known as The Saint Virgin Mary Coptic Orthodox Church.

Visit the imposing **Citadel of Saladin** perched on top of Muqattam Hill. At the apex of citadel lies the iconic **Mosque of Muhammad Ali**, which was built in 1830 by the ruler of Egypt, Mohammad Ali Pasha, widely regarded as the founder of modern Egypt.

Bid farewell to this unforgettable journey and transfer to **Cairo International Airport** for flight back home.

DAY 10 ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.

Remarks : This Itinerary is latest and correct when in the time of printing. The final day-by-day schedule is subjected to Nile Cruise final schedule, Domestic flight schedule and local situation arrangements.



Great Sphinx of Giza
狮身人面像



Kom Ombo Temple
考姆翁布神殿



Felucca Ride Sailing
三角风帆船游



Temple of Luxor
卢克索神殿



Stuffed Pigeon with Khafra Rice
当地特色乳鸽包饭



Camel Ride at Dessert
沙漠骑骆驼游览



Nile Cruise, Aswan City
尼罗河游, 阿斯旺

人生最好的旅行，
就是你在一个陌生的地方，
发现一种久违的感动。

📍 Mortuary Temple of Queen Hatshepsut
📍 女王哈特谢普苏特神殿

第1天

📍 从吉隆坡国际机场出发

(10天7晚的行程是凌晨航班出发)

第2天

📍 抵达开罗

🍽️ - / - / 酒店晚餐

(9天7晚的行程，早晨航班出发与当天早上登机)。

抵达机场后，驱车经过187米高的开罗塔再到酒店休息。

第3天

📍 开罗

🍽️ 酒店早餐 / 道地午餐 / 西式晚餐

📍 吉萨金字塔群和孟菲斯

今天到访古代世界七大奇迹之一的吉萨金字塔群，雄伟的金字塔可令您震撼。继续参观法老雷吉德夫根的肖像-狮身人面像。让我们一起探索神秘的古埃及文明与伟大的时刻！

接着，让我们骑骆驼体验置身于沙漠中的感觉。过后参观纸莎草画制作过程和了解埃及香精的独特效用。最后，徒经埃及最早期的撒拉卡的阶梯金字塔，也被誉为世上最早用石块修建的陵墓。

第4天

📍 开罗 ✕ 阿斯旺
-287公里- 阿布辛贝勒
-287公里- 阿斯旺

🍽️ 酒店早餐 / 游轮午餐 / 游轮晚餐

清晨时分，前往开罗国际机场，乘坐国内航班飞往阿斯旺城市。

📍 阿布辛贝勒之旅

下机后安排专车前往阿布辛贝勒。参观两座世界级的古迹--阿布辛贝大神殿（拉美西斯二世神殿）与小神殿（奈菲尔塔瑞王后神殿）位于纳赛尔湖西岸。联合国与埃及政府合力用了4年的时间，将大神殿锯成大石块，搬运到现在的位置。

📍 Khan El Khalili Bazaar
📍 汗哈利里市场



4天3夜：五星级尼罗河游轮
航线从阿斯旺至卢克索

登上五星级尼罗河游轮（3晚住宿）。上船后，在游轮上享用午餐。

📍 三角风帆船游尼罗河

下午，我们搭乘拥有上千年历史的三角风帆船，是完全靠人工操纵的单桅小帆船，借风力而行。在微风徐徐中欣赏尼罗河绮丽美景，恍如梦境沉醉于尼罗河之中。返回游轮享用晚餐及夜宿。

第5天

📍 阿斯旺 艾得夫 考姆翁布

🍽️ 早餐盒 / 游轮午餐 / 游轮晚餐

📍 阿斯旺之旅

早餐后，前往彩色的努比亚村落，每座房屋外墙全部被涂满了各种颜色，如同进入一个童话世界。悠闲漫步于充满民族风情的街道上，了解当地的传统饮食文化和生活。

📍 考姆翁布神庙

登返游轮，经由尼罗河被誉为非洲最长的河流（6,670公里）与世界第二长航往考姆翁布。抵达后上岸参观考姆翁布神殿，这座神庙祭祀的是鹰神荷拉斯和鳄鱼神索贝克。接着返回游轮，享受休闲时光继续前往艾得夫。

今晚，您可以尽情参与游船上为你举办埃及之夜主题派对并享用晚餐。

第6天

📍 艾得夫 卢克索 伊斯纳

🍽️ 游轮早餐 / 游轮午餐 / 游轮晚餐

📍 伊斯纳

途中，游轮将通过有趣的伊斯纳水匠门。

前往卢克索东岸参观由阿蒙霍特普三世和拉美西斯二世建造的卢克索神庙，是古埃及最重要的神庙所在地。

第7天

📍 卢克索

🍽️ 游轮早餐 / 西式午餐 / 酒店晚餐

自费项目

乘坐热气球体验 (135美元/位)

体验乘坐备受欢迎的热气球升空鸟瞰令人叹为观止的景观（视乎天气状况而定）

注释：价格由当地供应商提供，其价格将根据货币兑换率而有所有更改。如预订不成功将全额退还。

早餐后，下船后这趟美妙的尼罗河巡航将结束。

备注：住宿安排将依据尼罗河游轮航行而有所调整。若游轮航行延至5天4夜，将取代原定的卢克索酒店住宿。

📍 卢克索之旅

下船后，前往尼罗河西岸的帝王谷陵墓。这山谷包含许多来自埃及18新王朝期间建成的法老陵墓，包括图坦卡蒙和拉美西斯大帝与女王哈特谢普苏特神殿。

参观雪花石膏厂，了解雪花石膏的制作过程。

第8天

📍 卢克索 ✕ 开罗

🍽️ 酒店早餐 / 亚式午餐 / 西式晚餐

早上，参观壮观的卡纳克神庙，始建于公元前2000年，供奉着底比斯主神——太阳神阿蒙、穆特神和孔苏神。

午餐后，前往机场乘搭约1.5小时的内陆航班回到开罗市。

📍 开罗市区之旅 (I)

接着来到埃及最著名与中东最大的集市之一汗哈利里市场。在这您可以跟商人讨价还价，尽情享受购买纪念品的乐趣。

第9天

📍 开罗 / 返回家园

🍽️ 酒店早餐 / 道地午餐 / -

📍 开罗市区之旅 (II)

全新 参观世界上最大的博物馆之一——大埃及博物馆。该博物馆将展出图坦卡蒙系列的5万件展品，包括带给民众含有3千年历史的件珍贵文物的世界级视觉盛宴！（视正式的开馆日而定，若尚未开放，将以埃及文明博物馆（舍木乃伊室）替代，恕不另行通知。）

午餐后，参观悬空教堂也被称为圣母玛利亚的科普特东正教。

参观位于Muqattam山顶壮观的萨拉丁城堡。在城堡的顶端是标志性的穆罕默德阿里清真寺，这清真寺建于1830年，由埃及的总督统治者也是最后一个王朝的国王穆罕默德·阿里所建。

转送到开罗国际机场，乘搭国际航班返回家园。告别这段难忘的旅程。

第10天

📍 抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。

备注：以下行程仅供与参考。准确行程将以最后确认的航班时间、尼罗河游船与住宿为准。观光行程的序列将会有所更动。

行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Giza Pyramids Complex & Sphinx
 - ◆ Camel Ride at Desert
 - ◆ Grand Egyptian Museum **NEW**
 - ◆ Felucca Ride Sailing
 - ◆ Temple of Abu Simbel
 - ◆ Kom Ombo Temple
 - ◆ Valley of the Kings (Include Tutankhamun)
 - ◆ Temple of Luxor
 - ◆ Karnak Temple
 - ◆ Nubian Village
 - ◆ The Hanging Church
 - ◆ Khan el-Khalili Bazaar
 - ◆ The Great Mosque of Muhammad Ali
 - ◆ 吉萨金字塔群与狮身人面像
 - ◆ 沙漠骑骆驼游览
 - ◆ 大埃及博物馆 **全新**
 - ◆ 三角帆船游
 - ◆ 阿布辛贝神殿
 - ◆ 考姆翁布神殿
 - ◆ 帝王谷之旅 (含图坦卡蒙陵墓)
 - ◆ 卢克索神殿
 - ◆ 卡纳克神庙
 - ◆ 努比亚村落
 - ◆ 悬空教堂
 - ◆ 汗哈利里市场
 - ◆ 穆罕默德阿里清真寺
- ◆ Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included. ◆ 注释: 以上所有景点已包含入门票

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- ◆ Giza Pyramid View Dining Experience
- ◆ Dine at Cairo Famous 360° Rotating Restaurant.
- ◆ Stuffed Pigeon with Khafla Rice
- ◆ Egyptian Tagine
- ◆ Egyptian Seafood Platter
- ◆ 吉萨金字塔观景餐厅
- ◆ 著名开罗360°旋转餐厅
- ◆ 当地特色乳鸽包饭
- ◆ 道地塔吉锅餐
- ◆ 道地海鲜拼盘

Number of Meals:
Lunch - 7 Dinner - 7

餐数数量:
午餐 - 7 晚餐 - 7

特别安排 EXTRAS

- Two way Inter-flights: Cairo ✈ Aswan
Luxor ✈ Cairo
(1540km / Save 18hrs road journey)
- 双程国内航班: 开罗 ✈ 阿斯旺
卢克索 ✈ 开罗
(1540公里 / 节省18小时路程)

STAY 住宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Cairo 开罗	Fairmont Nile City 费尔蒙尼罗河城市酒店	★★★★★
		Intercontinental Cairo Citystars 城市之星洲际酒店	★★★★★
3Nights 3晚	Nile Cruise 尼罗河游	Esplanade / Tulips / Mayfair	Luxury or Similar
		Concerto II / Amwaj / Nile Goddess	Deluxe or Similar
1Night 1晚	Luxor 卢克索	Maritim Jolie Vile Hotel 玛丽汀茱莉酒店	★★★★★
1Night 1晚	Cairo 开罗	Fairmont Nile City 费尔蒙尼罗河城市酒店	★★★★★
		Intercontinental Cairo Citystars 城市之星洲际酒店	★★★★★

*酒店大厅均提供免费无线网络。(客房网络服务则因酒店而异) *注释: 所有酒店每日供应热早餐
*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability.) *Note: Daily hot breakfast served in all hotels
*Hotel rating in Egypt is not the same as in USA or Europe, the majority of the Nile Cruises are 5 Stars recognized by the Ministry of Tourism in Egypt.
*Different Nile Cruises Category depart on difference departure dates, kindly contact our kind consultant for more details.
*翻译注意在埃及的酒店评级与美国或欧洲不同, 而5*的尼罗河游轮均为埃及旅游局认可。
*不同的尼罗河游船等级将在不同日期出发, 欲知更多详情请联系我们的客服。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式床褥为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 肯尼亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Printed Date: AUG 2024



AFCAI10-002

The millennium traces left by the long years are trekking silently in the desert of Egypt. They seem to be telling a spectacular and mysterious story.

悠久岁月留下的千年痕迹在埃及的荒漠中默默跋涉, 他们仿佛在讲述一个壮观而神秘的故事。